

Роз'яснення щодо надання деяких видів відпусток працівникам КПП ім. Ігоря Сікорського (**окрім педагогічних та науково-педагогічних**)

Відповідно до Закону України «Про відпустки», колективного договору КПП ім. Ігоря Сікорського та інших законодавчих актів повідомляємо наступне:

Тривалість щорічної ОСНОВНОЇ відпустки – 24 календарні дні (наукові працівники – 28).

Примітка: 3 24 грудня 2023 року не зараховується до стажу, що дає право на щорічну основну відпустку, періоди відпустки без збереження зарплати:

1. за згодою сторін через сімейні обставини ([ч. 1 ст. 26 Закону про відпустки](#));
2. через воєнний стан ([ч. 3 ст. 12 Закону №2136](#));
3. на час загрози збройної агресії проти України, надзвичайної ситуації техногенного, природного чи іншого характеру ([ч. 3 ст. 26 Закону про відпустки](#)).
4. відпустка без збереження зарплати за [ч. 4 ст. 12 Закону №2136](#), що надається працівникам, які перебувають за кордоном або набули статусу ВПО
5. обов'язкова відпустка без збереження зарплати за [ст. 25 Закону про відпустки](#) для догляду за дитиною до 6 років.

Додаткові відпустки:

- *За ненормований робочий день* (додаток 1 кол.договору, надається тільки за основним місцем роботи на повну ставку) – 7 календарних днів, надається за фактично відпрацьований час (з вирахуванням днів перебування на лікарняному, відпусток зазначених вище, святкові дні) **не раніше кінця відпрацьованого року працівника** (робочий рік працівника рахується з дати останнього зарахування на роботу у КПП);
- *Соціально-побутова відпустка* – 4 календарних дні – надається **тільки за основним місцем роботи**.

Пільгові категорії працівників,

На кожен вид відпустки працівник подає до відділу кадрів **ОКРЕМУ ЗАЯВУ**.

Заяви на оформлення відпустки подаються не менше, як за два тижні до початку відпустки.

Директор департаменту
управління справами

Марина МАЗУР